

# 培基小學

## STEWARDS POOI KEI PRIMARY SCHOOL

### 二零二四至二零二五年度小一學位統一派位註冊手續

#### Registration for Primary One Admission 2024-2025 (Central Allocation)

獲派學位入讀本校的學生家長/監護人必須於下列指定日期及時間攜同所需文件到本校辦理入學註冊手續(家長無須帶同子女到本校辦理入學註冊手續)，逾期者將視作自動放棄學位論。有關詳情如下：

Parents/guardians of applicants who have been allocated a school place at our school must register their child with our school at the specified date and time with all the required documents. Otherwise, the applicant will be deemed to have given up the school place. (Parents/guardians are not required to bring along the applicant for the registration.) The details are as follows:

<b>小一學位統一派位註冊須知</b> Registration for Primary One Admission - General Information	
<b>日期：</b> Date:	<b>2024年6月11日(星期二)至2024年6月13日(星期四)</b> 11 <sup>th</sup> June 2024 (Tuesday) – 13 <sup>th</sup> June 2024 (Thursday)
<b>時間：</b> Time:	<b>9:00 a.m.-12:00 noon &amp; 2:00 p.m.- 4:00 p.m.</b>
<b>地點：</b> Venue:	<b>培基小學地下 G06 室</b> Stewards Pooi Kei Primary School: Room G06 (G/F)
<b>所需文件：</b> Documents to be Submitted:	<ol style="list-style-type: none"><li>1. 教育局發出的小一註冊證；</li><li>2. 取錄者的香港出生證明書（或認可在香港居留的證明文件）的<u>正本和影印本</u>；及</li><li>3. 一個（7吋 x10吋）貼有\$7.90本地郵票及封面寫有學生姓名和回郵地址的公文袋(作為寄發2024年6月26日辦理新生事務文件之用)。</li></ol> <ol style="list-style-type: none"><li>1. Primary One Registration Form issued by the Education Bureau;</li><li>2. The original and a photocopy of the applicant's Hong Kong Birth Certificate (or documents permitting the applicant to remain in Hong Kong), and</li><li>3. A self-addressed (7 inch x 10 inch) stamped envelope (local \$7.90) with the name of the applicant. (For sending the information about the arrangements for admission registration on 26<sup>th</sup> June 2024)</li></ol>

#### 注意事項：

1. 凡獲派入讀本校的學生，會於2024年6月22日（星期六）前收到有關到本校辦理新生入學事務的資料。
2. 請家長／監護人於2024年6月26日（星期三）到本校為新生辦理入學事務。本校會分不同時段為新生辦理相關事務，詳情請留意日後由本校寄出的資料。

**Important Notes:**

1. Successful applicants will receive information about the arrangements for admission registration before 22<sup>nd</sup> June 2024 (Saturday).
2. Parents/guardians are required to come in person for the admission registration on 26<sup>th</sup> June 2024 (Wednesday). Our school will arrange the parents of successful applicants to do the admission registration at different timeslots. For details, please pay attention to the mailed information sent by our school.